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9. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 09.12.2019  

 

 

MUDr. Tomko: 

Verejné osvetlenie v južnej časti, aj keď už je úprava, ale stále to vypadáva, čo sa týka južná 

časť M. R. Štefánika a samozrejme naša Nižnianska. Teraz už je to nejako urobené, dúfam, že 

už definitívne, pretože z každej strany dostávam dá sa povedať poznámky, že čo sa robí, že 

teda sa to nevie zvládnuť.  

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka verejného osvetlenia, je priebežne monitorovaný. Samozrejme každá porucha, 

ktorá je hlásená, je okamžite riešená pohotovostnou službou, aj situácia na Ulici Nižnianskej 

sa riešila promtne aj na základe vášho podnetu pán poslanec. Bol tam problém, ktorý súvisel 

podľa mne dostupných informácií s nejakým zásahom občana do terénu, kde došlo 

k porušeniu káblových prepojení a ten museli doriešiť technické služby provizórnym riešením 

tak, aby slúžilo práve v tomto zimnom období osvetlenie aj pre ostatných a nedošlo k jeho 

výpadku. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 


